

Georg Finsrud  
Solvn. 6  
1621 Gressvik

**Styremøte nr. 7**  
**Fredrikstad Seilforening**

Dato: 27/10-98  
Referat fra: Jone Grini

Tilstede: Jan Erik, Georg, Jon, Thor, Jone  
Kopi: Fredrik, Knut, Britt

---

**Gjennomgang av forrige referat.**

**Pkt.6.0. Kran prosjekt.**

Ikke gjort noe siden sist. FS tar kontakt med Tove Tøgersen.

**Pkt. 6.1. Bryggeutvidelse.**

Pga. reguleringsplan vil FS holde dette punktet for seg selv.  
Ta ny kontakt med Knut B.

**Pkt.6.2. Leie avtale Fr.stad kommune.**

Ikke mottatt leieavtale fra Per Sannrud. Sendes ut til styret når den mottas.

**Pkt.6.3. Organisering.**

**Materialforvalter:** Dugnad for å ta opp følgebåter vil bli arrangert den 14/11.  
Georg kontakter Trond Skovly.

**Pkt. 6.4. Utleie av lokalene til bedrifter.**

Legges frem for Årsmøtet.

**Pkt. 6.5. Europajolle NM 1999.**

Nils Øy, Knut/Inger Bøymo og Georg skal ha første møte i begynnelsen av november.

**Pkt. 6.6. Kværner "show" på Røde Mølle .**

Utrolig nok skal YOTH ha lignende arrangement den 6/1-99. YOTH betaler Knut Frostad ca. 30' for dette.

Georg tar kontakt med Kristen Johannessen, dårlig planlegging av "Kværner" å legge to "show" til Fr.stad i løpet av to uker.

**Pkt. 6.7. Årsfest.**

OK

**Pkt.6.8. Rekrutt kurs.**

Vanskelig å få tak i foreldre. Per Olav Bernardsen er blitt kontaktet. Han har sagt seg villig til å arrangere dette. Aldersgruppe: 9 år ⇒. Thor L. holder kontakt med Per Olav.

Viktig at det ikke er for mange deltagere.

**Se også vedlegg I.**

**Pkt. 6.9. STUI/Tippemidler.**

Bjørn Erik og Britt T. Har jobbet to lørdager med regnskapet.

De skal ha regnskapet ferdig innen desember.

Lånet koster FS ca. 50' p.r. år.

**Pkt. 6.10. Kiosk priser.**

OK

**Pkt. 6.11. Senior gjengen.**

OK

**6.12. Håndboka sesongen 1999.**

OK

**6.13. Regatta kontoret.**

OK

**6.14. Dykkerklubben.**

OK

Nye saker:

**Pkt. 7.0. Brev fra Nils Øy.**

Brevet tas opp på neste møte i Jollegruppa.

I fremtiden bør ikke Grill Cup være klubbmesterskap, da dette ofte kolliderer med internasjonale mesterskap. Forslag kan være at Høst Cup i fremtiden blir klubbmesterskap (sept. mnd).

**Se vedlegg II**

**Pkt. 7.1. H-båt WM – 2001.**

Møte med Klevaas holdes på Slippen den 14/11. Knut, Georg og Lars Erik deltar på møtet fra FS.

FS skal også ha NM for H-båt i år 2000.

**Pkt. 7.2. Dommer kurs I.**

Dette kurset holdes 14-14/11-98 i Sarpsborg. Flg. Fra FS deltar:

- Lars Erik Larsen / Eva Lie / Gunnar Lie / Georg Finsrud / Eivind Rubinstein

**Pkt. 7.3. Ny motor.**

FS kjøper muligens ny motor.

Styret har mottatt brev fra Husstyret v/Inger Bøymo – **se vedlegg III.**

**Neste styremøte 8/12-98 kl. 1900 – Slippen.**

**JG - 22.11.98**